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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi,04 noiembrie 2015, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 

 
 

 

 Prin Dispoziţia nr.2359 din 29 octombrie 2015 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 04 noiembrie 2015, ora 11
00

, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

       

1. Dinu Ionel 

2. Vladu Alexandru 

3. Ilie Clement 

4. Gâdea Gheorghe 

5. Cepraga Cornel Sorin 

6. Popazu Liviu 

7. Bălănean Viorel  

8. Oprişan Gigi 

9. Cartojan Dan Liviu 

10. Pârlea Victor Constantin 

11. Măroiu Marian 

12. Ciulacu Mirela 

13. Truică Liliana 

14. Ciobanu George Daniel 

15.  Velicu Florian 

16. Spoială Slav Gheorghe 

17. Cioacă Ionuţ 

18. Badea Ionuţ 

19. Preda Petronela Daniela 

20. Dinu Cristina Elena 

 

 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Gâdea Gheorghe, ales prin H.C.L. nr.318 din 21 

august 2015. 
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Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Bună ziua, stimaţi colegi,! Putem începe, da? 

Domnule secretar, dacă avem cvorum? 

Domnul secretar Roşu Petre: Sunt prezenţi toţi consilierii, şedinţa este constituită 

legal. Putem începe. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe:  Înainte de a începe şedinţa, vă supun atenţiei 

şi votului procesele verbale de la şedinţele anterioare. 

Procesul verbal al şedinţei ordinare din data 24 septembrie 2015. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 

Procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 06 octombrie 2015. Cine este 

pentru? Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 

Procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 13 octombrie 2015. Cine este 

pentru? Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 

Procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 23 octombrie 2015. Cine este 

pentru? Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 

Procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 02 noiembrie 2015. Cine este 

pentru? Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 

Înainte de a supune aprobării dvs. ordinea de zi, înţeleg că domnul primar vrea să 

propună suplimentarea ordinii de zi cu încă două proiecte care au fost publicate pe tabletă 

şi care au fost discutate în comisiile de specialitate. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule preşedinte şi domnilor consilieri, vreau 

să cuprindeţi pe ordinea de zi încă două proiecte: 

1. privind aprobarea contractării unui împrumut din vărsăminte din privatizare, 

înregistrate de Ministerul Finanţelor Publice în contul curent general al Trezoreriei 

Statului, în valoare de 4.500.000 lei, pentru finanţarea unor cheltuieli curente şi de capital 

pentru asigurarea furnizării energiei termice în sezonul rece; 

2. privind aprobarea documentaţiei tehnico - economice pentru obiectivele - 

Modernizare reţele de transport agent termic şi instalaţii de alimentare cu energie termică 

- sistem de dispecerizare (SAGET) şi Modernizare reţele de transport agent termic şi 

instalaţii de alimentare cu energie termică - zona Parc Alei - zona Bulevardul 1907. 

Aceste documentaţii tehnico-economice, cum a spus domnul preşedinte, au fost 

trecute prin comisii şi sunt necesare pentru a folosi toate sursele financiare existente 

pentru modernizarea punctelor termice. Din economiile care s-au făcut pentru a nu 

rambursa banii la bugetul de stat, putem face şi aceste investiţii anul acesta, în contul 

anului viitor. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Propun şi eu punctul „Diverse” pe ordinea de zi. 
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Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Supun la vot ordinea de zi cu suplimentarea 

celor două proiecte şi cu punctul „Diverse”, solicitat de domnul consilier Dinu. Cine este 

pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale 

pentru anul fiscal 2016 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Eu, domnule preşedinte, am de adresat o 

întrebare domnului primar. De ce aţi propus o cotă de 1,3, o cotă de impozit pentru anul 

2016 în cazul clădirilor nerezidenţiale pentru persoanele fizice şi juridice. De ce cotă 

maximală? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Haideţi să vă explic exact necesitatea şi de ce a 

fost nevoie să aprobăm aceste modificări. Cu toţii ştiţi că, Codul Fiscal din 2003, după 12 

ani a suferit modificări esenţiale, majore, chiar pot să spun. Şi mai pot să spun că acest 

Cod Fiscal a fost votat în unanimitate de toate partidele politice. Deci, plecând de aici, 

înainte de a vă da răspunsul, vroiam să vă adresez această rugăminte tuturor 

reprezentanţilor partidelor politice, să nu creem din acest Cod Fiscal sau transpunerea lui 

la nivel local în viitor, un subiect de campanie electorală. Asta era discuţia mea, înainte 

de a vă da răspunsul dvs.. 

În ceea ce priveşte întrebarea dvs., una din schimbările majore în Codul Fiscal a 

fost că s-a realizat o diferenţiere între imobile cu destinaţie rezidenţială şi cele cu 

destinaţie nerezidenţială, atât la persoane fizice, cât şi la juridice şi atunci a trebuit găsită 

această încadrare juridică şi încadrare în cote de impunere şi pentru categoria locuinţe 

nerezidenţiale în patrimoniul persoanelor fizice. Era vorba despre sedii, birouri care 

aparţineau unor persoane fizice şi ele desfăşurau până la urmă activităţi comerciale, dar 

plăteau impozit pe persoană fizică, vorba unei personalităţi celebre. 

Drept urmare, dacă observaţi la persoane fizice, pentru clădiri rezidenţiale şi la 

juridice, pentru clădiri rezidenţiale am luat valoarea de mijloc, între 0,08. Nici mijloc, şi 

0,2, ne-am dus în 0,1, adică aproape de nivelul minim. La nerezidenţiale, persoane fizice 

şi juridice, dacă dvs. aţi fi văzut un pic bugetul şi Codul Fiscal şi hotărârea de anul trecut 

pe care tot noi am aprobat-o, era 1,5 şi noi veneam cu această contribuţie din 2010, dacă 

nu mă înşel. Deci, era valoarea maximă aprobată atunci. Noi am scăzut faţă de valoarea 
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maximă existentă la momentul acesta, am scăzut de la 1,5 la 1,3. Câştigul cel mai mare îl 

au societăţile comerciale pentru că au o reducere de impozit de la 1,5 la 1,3, dar vor plăti 

în acest moment şi persoanele fizice pentru clădiri nerezidenţiale, un impozit identic cu al 

societăţilor. Mi s-a părut corect şi echitabil ca pentru aceeaşi activitate să plăteşti nu în 

funcţie de categoria din care eşti, ci în funcţie de economia de piaţă. Adică, dacă faci o 

activitate comercială, fie că eşti persoană fizică sau juridică, trebuie să plăteşti la fel şi din 

acest moment, noi am scăzut. Deci, nu am luat nivelul maxim, am scăzut faţă de nivelul 

maxim pe care-l aveam şi care a fost aprobat de dvs.. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Prin lege. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu! Legea spune 1,5. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Dvs. mi-aţi comunicat ca material de şedinţă 

nişte limite: 0,08%, 0,2%, în cazul clădirilor nerezidenţiale. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! Legea spune 1,5 maxim. E o greşeală! Legea 

spune, în Codul Fiscal maxim 1,5 şi noi am luat 1,3, tocmai ca să dăm… 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Înseamnă că aţi comunicat greşit. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dar vă spuneam, este mai puţin decât am avut. La 

Primăria municipiului Giurgiu din 2010 s-a stabilit nivelul maxim de impunere la 

persoane juridice, că nu exista rezidenţiale sau nerezidenţiale, deci era 1,5. În acest 

moment este 1,3, deci, este mai puţin de 1,5. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Ne-aţi comunicat greşit cotele maximale. 

Doamna Hroniade Marlena: Nu este o greşeală, cota este de 0,2 şi 1,3%. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Asta am spus şi eu! Dvs. confirmaţi ce spun eu. 

Spuneţi-i domnului primar! 

Doamna Hroniade Marlena: Domnul primar a spus că a fost 1,5 până acum. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Am spus raportat la legea în vigoare avem 

impozite maximale. Impiedicăm investitorii să vină. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dar este mai mic decât era 1,5. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Dar e maxim, eu nu am spus altceva. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Sunteţi din Partidul Naţional Liberal, da? În 2010, 

domnul Lucian Iliescu care a aprobat nivelul maxim la toate impozitele era din Partidul 

Naţional Liberal şi era tot o politică… 

Domnul consilier Velicu Florian: Ce legătură are asta? O dăm iar în conferinţă de 

presă? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, o dăm. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Înseamnă că-l aveţi ca model pe domnul Iliescu. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Am spus exact că nu s-a făcut decât o încadrare în 

Codul Fiscal. Dacă îmi impuneţi acum de ce am stabilit nivelul maxim, trebuia să mergeţi 

în spate de ce la Primăria Giurgiu au fost numai niveluri maxime, iar în toată perioada 

aceasta de când sunt primar, nu am majorat deloc impozitele şi taxele. Acest lucru trebuie 

să-l spuneţi. Dacă încercaţi să deviaţi de la subiectul clar al încadrării într-o legislaţie 

existentă la momentul acesta, păi ce să vă spun? Dacă e s-o luăm după cifră înseamnă că 

încadrarea în această cotă de 1,3 atrage venituri mai mici ale municipalităţi, faţă de anul 

trecut. Pentru că în loc să iau 1,5, iau 1,3. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Eu am întrebat de ce 1,3 şi nu mai puţin? 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Pentru că oricum bugetul pe care ni-l asigurăm, 

oricum ni-l asiguram cu 1,5. Acum cu 1,3 există o valoare mai mică pentru… 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Vă rog, doamna consilier, vi s-a dat un 

răspuns. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nu e deloc mulţumitor şi nu lămureşte nimic. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnilor consilieri, de fiecare dată când găsim o 

posibilitate de a ieşi în evidenţă atât din punct de vedere politic, cât şi personal, o facem. 

Dar, neluând în calcul ce se întâmplă cu cetăţenii din municipiul Giurgiu şi aici mă refer 

vis-a-vis de partea de venituri ale Primăriei. Dacă luăm în calcul şi mergem la Dex-ul 

limbii române, „rezidenţial” înseamnă o zonă de un nivel de trai mai ridicat, o zonă 

centrală, unde nu-şi permite oricine să locuiască acolo. E normal şi firesc că trebuie să 

luăm bani de la bogaţi, să dăm la săraci. E normal! Dacă mergem pe principul să-i lăsăm 

pe toţi, cu ce bani mai trăieşte acestă Primărie şi acest Consiliu local? Ce mai putem face 

în judeţul şi în municipiul Giurgiu? Vă rog eu frumos! Ştiu că deja vă adie puterea pe la 

urechi şi aţi început să prindeţi curaj… 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Domnule Dinu, rezumaţi-vă la obiectul 

discuţiei! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Mulţumesc! Atât am avut de spus. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Această hotărâre este una care 

interesează toţi locuitorii municipiului Giurgiu. În aceste condiţii, noi am analizat 

prezenta hotărâre în cadrul comisiei şi am văzut că nu se înregistrează nu ştiu ce creşteri 

deosebite de impozite şi taxe. În condiţiile astea, eu aş ruga ca directorul dvs. de la 

Impozite şi Taxe, să prezinte succint treaba de impozite, unde au loc modificări deosebite. 

Deci, în general, m-am uitat pe ea şi sunt ca prevederile de anul trecut păstrate. Deci, nu 

se înregistrează modificări esenţiale în structurile şi în impozitare. Vă rog, doamna 

directoare, dacă puteţi să ne prezentaţi de principiu cam unde s-au făcut modificări şi ce 

modificări s-au făcut. E foarte important ca populaţia oraşului să cunoască unde va plăti 

şi cât. 

Doamna Hroniade Marlena: O să încep cu persoanele fizice, cota de impozit 

pentru persoane fizice. Această cotă de impozit se păstrează la nivelul anului trecut şi 

anume 0,1%. Modificări sunt în valorile de impozitare. Aceste valori sunt stabilite prin 

lege. Ele sunt prevăzute în anexă în tabloul impozitelor şi taxelor locale. Este o creştere 

de 7%, dar nu este la nivelul Consiliului Local, este o creştere prin lege în cazul 

persoanelor fizice. În cazul persoanelor juridice cota este de 1,3%. A fost de 1,5%, s-a 

fcăut o analiză a acestor venituri şi având în vedere că piaţa imobliară este în scădere, 

când am ales această cotă de 1,3, ne-am gândit să avem veniturile măcar la nivelul anului 

trecut ca să putem să susţinem bugetul local. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Asta trebuia să spună domnul primar. 

Doamna Hroniade Marlena: Asta s-a avut în vedere când s-a ales cota de 1,3%. În 

anexa 6 la această hotărâre de Consiliu sunt prevăzute scutirile prin noul Cod Fical. 

Foarte multe scutiri sunt lăsate la latitudinea Consiliului Local, scutiri care anterior erau 

prevăzute prin lege. Am făcut o analiză a acestor scutiri, am văzut că nu are un impact 

foarte mare asupra veniturilor bugetului local şi am stabilit, am propus să se păstreze 

scutirile care erau aprobate prin lege şi să fie aprobate acum de către Consiliul Local. Am 
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făcut la aceste scutiri procedură în care explicăm modul în care ele vor fi acordate, ce 

condiţii trebuie îndeplinite pentru a beneficia de aceste scutiri. Am ţinut cont de termenii 

impuşi prin hotărâre şi noul Cod Fiscal şi anume: clădire rezidenţială, clădire 

nerezidenţială şi clădire mixtă şi de asemenea am avut în vedere definiţia de activitate 

economică. De aceşti termeni am ţinut cont când am stabilit nivelul impozitelor şi taxelor 

locale. În cazul impozitului auto nu sunt modificări, deci se păstreză aceleaşi cote ca şi în 

vechiul Cod Fiscal deoarece nu ne impune legea lucrul acesta. Singura modificare este 

una de 0,4% pentru mijloacele de transport folosite în agricultură. Este impusă prin lege 

şi am preluat-o şi noi. În ceea ce priveşte taxele speciale, lucrurile sunt la fel ca şi în 

vechiul Cod Fiscal. S-au păstrat aceleaşi taxe, nu s-a modificat nivelul nici taxelor 

speciale, nici altor impozite şi taxe care sunt stabilite prin noul Cod Fiscal. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Deci, doamna directoare, de principiu 

populaţia trebuie să cunoască că impozitele pe case, pe maşini şi pe terenuri, în principiu, 

au rămas aceleaşi ca anul trecut. Mulţumesc! 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Dacă mai sunt intervenţii? Dacă nu, supun la 

vot. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 1 abţinere (doamna Ciulacu 

Mirela). 

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea aprobarea taxei de habitat 

pentru persoanele fizice, începând cu anul 2016 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 5.000 lei, 

pentru achiziţionarea cadourilor oferite salariaţilor Direcţiei Poliţiei Locale a 

Municipiului Giurgiu, în beneficiul copiilor acestora, cu ocazia sărbătorilor de 

iarnă - CRĂCIUNUL 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local nr.207 din data de 30 august 2012 pentru aprobarea 

„Regulamentului local privind acordarea de scutiri la plata impozitului pe clădiri 

proprietarilor de apartamente şi de imobile cu destinaţia locuinţe care au 

executat lucrări de intervenţie pentru creşterea performanţei energetice, pe 

cheltuială proprie” 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, la această hotărâre am 

de pus o întrebare: ce pondere a populaţiei sau ce număr de dosare au fost aprobate pentru 

aceste scutiri. Şi din păcate, e o metodologie, s-a aprobat în urmă cu mai mulţi ani şi 

această scutire a fost iluzorie, nu a funcţionat, nu am dat nici o aprobare. Problema aici se 

pune, nu s-a dat aprobare pentru că cheltuielile sunt prea mari. Noi am cerut în detaliu, 

dar totuşi, de ce consideraţi că, populaţia municipiului Giurgiu e în general o populaţie 

care nu are un excedent de bani şi nu are surse prea multe de bani. Ce se întâmplă? A 

făcut izolaţia termică, au realizat tot ce erau lucrări acolo. Din ce cauză, că nimeni care a 

făcut izolaţia termică nu era atât de galanton să zică: domne, hai să las 5 ani, 7 ani sau cât 

este scutirea de impozit în condiţiile astea. Răspunsul aicea, domnule primar, a fost legat 

de faptul că tot ce e procedură legată de aceste taxe şi impozite, sunt extrem de 

laborioase, costisitoare şi durează foarte mult. Rugămintea este să ne daţi şi nouă un 

răspuns la acest punct privind oportunitatea acestei hotărâri atâta vreme cât nu vine 

nimeni din populaţia municipiului Giurgiu. Vă mulţumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Am să vă dau răspunsul, dar răspunsul vi l-aţi dat 

chiar dvs. în preambulul acestei intervenţii. Lipsa de bani a populaţiei face ca să nu poată 

să beneficieze de această scutire şi vă dau exemplu cel mai clar sau răspunsul cel mai 

simplu. Ca să poţi beneficia de această scutire conform legii, este nevoie să faci nişte 

lucrări conforme şi să ai o finalitate după aceste lucrări conforme. În sensul că trebuie să 

existe un proiect tehnic, trebuie să existe un audit energetic asupra locuinţei care acel 

auditor energetic îţi dă o soluţie tehnică cum să-ţi anvelopezi apartamentul. După ce s-au 

făcut aceste două lucruri, având un proiect tehnic şi un audit, iei o firmă autorizată, o 

firmă de construcţii care să-ţi facă lucrarea. După ce ţi-a făcut lucrarea conformă cu 

proiectul îţi dă un certificat de garanţie, îl chemi pe acel auditor energetic să constate că 

lucrarea a fost conformă şi îţi dă un certificat energetic. Adică, închide o lucrare 

conformă. E ca şi cum am zice: e foarte greu să-l lăsăm pe un om care vrea să-şi 

construiască o locuinţă, el trebuie să-şi ia autorizaţie de construcţie, el trebuie să-şi ia o 
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firmă s-o construiască, mai bine s-o facă el din chirpici, cum ştia pe vremuri bunicii 

noştri, că erau bine făcute. Este exact acelaşi lucru ca şi la izolarea termică. Ca să 

beneficieze legal de acestă scutire el trebuie să facă legal toată această amenajare. Mai 

revin cu un exemplu: nu este simplu ceea ce se face prin proiect european. O procedură 

foarte greoaie, dar nu-ţi dă nimeni bani ca să faci un lucru de mântuială. Trebuie să 

respecţi o procedură şi noi, cu blocurile care le-am anvelopat, e o procedură greoaie, dar 

suntem obligaţi, că aşa spune legea. 

Drept urmare, toţi care şi-au făcut anvelopare pe surs proprii şi când au venit să 

ceară, nu au îndeplinit procedura. Adică nu au luat acel auditor şi nu au avut un proiect. 

Au luat o firmă din Giurgiu, hai mă, pune-mi şi mie nişte plută de aia pe pereţi, ca să ţină. 

Că i-a pus de 5, că i-a pus de 7, unii şi-au pus de 10, lucrarea e bine făcută, dar nu a plecat 

cu începutul: audit energetic şi proiect tehnic. Şi de aici încolo, nu poţi s-o finalizezi. 

Nimeni nu o să-i dea o scutire dacă nu s-a îndeplinit o procedură. Nu e greoaie, dar e 

necesară şi legală. Asta încerc să spun şi din cauza aceasta, oamenii din lipsă de bani au 

luat pe cineva şi au zis: e mai bine ca înainte. Că nu mai îmi intră apa în casă, nu mai îmi 

trage igrasie, am pus şi eu de 5 acolo şi e bine, arată frumos. Dar atât! 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, eu consider că 

populaţia pe acest subiect nu a fost suficient informată şi rugămintea este ca în cadrul 

acestei şedinţe, să faceţi o informare. Pentru a fi scutit de impozite pe perioada aia, 

trebuie să faceţi următoarele documente, pentru că eu vă spun un lucru: în mod sigur, 

populaţia dacă cunoştea foarte bine toate elementele care erau, erau măcar câteva dosare 

aprobate. Dar nu e aprobat nici unul şi s-au făcut mii de asemenea anvelopări. Şi în 

condiţiile astea, dacă au fost scutiţi de impozit, dacă făceau documentaţia cum trebuie, 

cum aţi spus şi dvs. că trebuia respectată. Acum, din câte am înţeles, nu e obligatoriu ca 

cineva să le execute lucrarea, poate să şi-o execute şi singur. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Trebuie să-i dea cineva un certificat de garanţie. 

Altfel, auditorul care i-a făcut auditarea energetică la început, acela trebuie să-i dea un 

certificat energetic şi îl dă în baza unei documentaţii, documentaţie care spune: s-a folosit 

materialul ăla, cu toată tehnologia, cu tot ce trebuie şi un certificat de garanţie. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, ideea este să informăm 

populaţia cu toate documentele care sunt necesare pentru acest lucru, care sunt paşii care 

trebuie să-i parcurgă şi care sunt consecinţele. Dacă execută asta, pe câţi ani sunt scutiţi 

de taxa impozitelor şi taxelor. Şi atunci în aceste condiţii, populaţia… nu-i posibil ca 

măcar unul să nu depună dosarul. Deci, e ceva care nu e în regulă. Populaţia municipiului 

Giurgiu trebuie să-şi vadă avantajele din executarea acestor lucrări. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Marţi o să am o întâlnire cu toate asociaţiile de 

locatari, o să le dăm încă o dată. Ei au primit, pentru că marea majoritate care şi-au făcut, 

au cerut certificat de urbanism. Asociaţia a cerut certificat de urbanism pentru blocul 

respectiv, dar s-a oprit acolo. Au cerut doar certificat de urbanism şi s-au oprit, nu au mai 

făcut şi mai departe toată…. Eu zic că am informat de când am scos această, de trei ani de 

zile, de când am scos această reglementare, acest regulament care a fost aprobat şi le-am 

tot explicat an de an şi la întâlnirile care le-am avut şi la audienţe. Vom mai face încă o 

dată. 
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Domnul consilier Dinu Ionel: Vedeţi dvs. ce înseamnă dezbaterea? S-au născut idei 

noi, dar mergând pe firul logic şi vă spun că şi în urma acestei motivaţii, este şi o 

provocare a oamenilor din municipiul Giurgiu de a face acest lucru. O dată prin scutirea 

de impozit, omul îşi face mica lui socoteală şi în momentul acela se decide să facă ceea ce 

au făcut şi alţii, să fie şi el scutit de impozit şi aşa o să ne trezim la un moment dat cu un 

fenomen de anvelopare totală  în municipiul nostru. Vă mulţumesc! 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

doamnei Pălăngeanu Dunia 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind transferul mobilierului şcolar din 

patrimoniul Municipiului Giurgiu, în patrimoniul Liceului Teoretic „Tudor 

Vianu” din Giurgiu 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Domnul Ilie Clement şi domnul Oprişan Gigi 

nu participă la vot. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 149.775 lei, 

în vederea procurării cadourilor de Crăciun, pentru preşcolarii şi elevii din 

Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Sunt de acord în totalitate cu acest lucru. Dar şi cel 

mai important lucru este şi bine intenţionat în momentul de faţă, că conducerea executivă 
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a Primăriei trebuie să ţină cont -  există şi un legislativ, consilierii locali. M-am săturat 

văzând aceeaşi oameni înmânând cadouri şi tăind panglici. Nu vorbesc de primar! 

Primarul poate, mă refer la alţii. Chiar dacă şi alţii au şi calitatea de viceprimari, dar şi 

consilierul este numit edil prim. Domnilor, mai invitaţi-ne şi pe noi, vă rog mult de tot! 

Cred că domnul Barbu o să renunţe în favoarea mea. Vă mulţumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cu toţii puteţi participa. Sunteţi obligaţi să 

participaţi la şcolile şi liceele unde faceţi parte din Consiliul de Administraţie. Şi e bine să 

fiţi în mijlocul acestor şcoli să aflaţi problemele şi să veniţi cu ele în Consiliul Local şi să 

vedem cum găsim rezolvare. Nu vă obligă şi nu vă reţine nimeni să mergeţi la aceste şcoli 

şi chiar suplimentar şi la alte şcoli. 

Domnul consilier Velicu Florian: Vreau şi eu să spun şi să susţin ceea ce a spus 

colegul meu, domnul Dinu. Vrem mai mult respect din partea executivului şi vrem să fim 

recunoscuţi ca cei care aprobă proiectele de hotărâre. Executivul este obligat să pună în 

aplicare ceea ce aprobăm noi. Drept urmare, când aveţi acţiuni de genul acesta, vă rugăm 

să invitaţi fiecare consilier în parte, de aşa natură încât invitaţia să ajungă la consilieri. 

Mulţumesc! 

Domnul consilier Popazu Liviu: Eu vreau să-i fac o promisiune mai clară domnului 

Dinu. De câte ori voi fi eu invitat, desemnat să dau cadouri din partea Primăriei, o să-i 

cedez lui locul. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Înţeleg că nu mai sunt discuţii. Supun la vot. 

Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Şcoala Gimnazială nr.10 din Giurgiu 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu aş vrea pe această cale şi în această sală de 

decizie, să felicit încă o dată Şcoala nr.10 şi cadrele de conducere şi conducerea şcolii şi 

profesori. Cred că nu a fost tip de proiect pe care dumnealor să nu-l acceseze, să-l câştige 

şi să-l implementeze. Citeam zilele trecute într-o listă a şcolilor care au depus proiecte pe 

un program guvernamental şi care vor primi 5 mii de lei pentru orice altă activitate pe 

care doresc să o facă în Primărie. Deci, e un sprijin, dar pe idei. Ideea Şcolii nr.10 

primeşte şi am avut o mândrie, m-am tot uitat şi am văzut multe judeţe cu două-trei licee, 

cu şcoli şi mi se părea că nu văd Giurgiu. Şcoala nr. 10 era acolo, a câştigat un proiect. 

Va primi din partea Guvernului 5 mii de lei să facă ce activităţi doresc dumnealor să facă 

pe o gândire unitară de proiect în cadrul liceului. E un lucru bun! Asta înseamnă că, chiar 
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dacă acea şcoală este în cartierul Tineretului şi poate mulţi dintre noi am spune că este 

într-o zonă în care nu ar fi bine să ne ducem copiii, eu zic că prin rolul şi munca acelor 

cadre didactice, acelei conduceri administrative, dar şi din punct de vedere al programei 

de învăţământ, merită tot respectul şi admiraţia noastră. Noi continuăm ce proiecte au 

dumnealor, le acordăm întotdeauna sprijinul financiar ca să facă acele proiecte, să le 

continue şi este un lucru benefic pentru toţi. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Dacă mai sunt discuţii? Supun la vot. Cine 

este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor pentru utilizarea 

domeniului public şi a domeniului privat al Municipiului Giurgiu pentru anul 

2016 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: În mod sigur e o taxă care interesează 

populaţia municipiului Giurgiu. Aş vrea să amintesc de faptul că taxa propusă pe anul 

2016, nu diferă faţă de 2015 în mod deosebit. În principiu, cam tot ce e parte de impozite 

şi taxe s-au păstrat la nivelul anului precedent. În condiţiile astea, noi am considerat că e 

oportun să se dea, să aprobăm această hotărâre. Nu înregistrează o creştere deosebită. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu înregistrează o creştere, deloc. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Dacă nu mai sunt discuţii? Supun la vot. Cine 

este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării prin diminuare a 

Bugetului de Venituri şi Cheltuieli pe anul 2015 al Societăţii Comerciale PAZĂ 

PUBLICĂ GIURGIU S.A. 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a 

sumei de 8.000 lei, pentru achiziţionarea cadourilor oferite salariaţilor 

Aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Giurgiu, în beneficiul 

copiilor acestora, cu ocazia sărbătorilor de iarnă - CRĂCIUNUL 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Aş vrea să ne dea cineva câteva lămuriri. 

Care va fi în general, la şcoli, la Primărie, care va fi procedura de achiziţionare a acestor 

produse? Care va fi procedura legală? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cred că v-aţi dat singur răspunsul: procedura 

legală. Legală, prin licitaţie. Conform legii nr.34 cât o mai fi ea în vigoare, dar anul 

acesta e în vigoare. Dacă dvs. consideraţi că cineva, în perioada aceasta de convulsii de 

toate tipurile, îşi mai permite de la Vlădică şi până la opincă, să încalce la nivel de 

virgulă, legislaţia, înseamnă că nu am mai învăţat nimic. Deci, conform procedurii legale. 

Exact procedura pe care o spune legea achiziţiilor. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Dacă nu mai sunt discuţii? Supun la vot. Cine 

este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unor sprijine 

financiare Asociaţiilor de proprietari din Municipiul Giurgiu, în vederea 

igienizării subsolurilor 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul consilier Velicu Florian: Această modalitate de acordare a acestor sprijine 

pentru igienizarea subsolurilor, văd că este la a nu ştiu câta etapă şi aş propune stimaţilor 

colegi consilieri, ca şi din rândul nostru să facă parte, unul-doi consilieri, atunci când se 

semnează contractele cu aceste firme care fac igienizările. Pentru că acea comisie care 

studiază dosarele este desemnată prin dispoziţie de primar şi drept urmare şi Consiliul, cel 

care aprobă aceste sume necesare igienizării subsolurilor, este bine să participe mai mult 

la modul cum se pune în practică această hotărâre sau aceste hotărâri de aprobare de sume 

pentru igienizare. Vă mulţumesc frumos şi sper să se şi pună în aplicare chestiunea asta. 

Domnul consilier Ilie Clement: Dacă punctul de vedere al domnului consilier va fi 

luat în calcul, vă rog să ţineţi cont, pe mine să nu mă nominalizaţi. Dacă mă duc acolo, ce 

ştiu eu? Nu e domeniul meu de specialitate, nu am cunoştinţe minime, cel puţin. Cine 

vrea să meargă, dacă doreşte. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Deci, aici e o procedură care se încalcă 

legea. Noi nu putem să participăm în a semna un contract… 

Domnul consilier Velicu Florian: Nu am zis să semnăm. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: De a vedea ce se întâmplă, putem. Dar 

să nu semnăm. E incompatibilitate. 

Domnul consilier Velicu Florian: Sunteţi într-o eroare, nu asta am cerut. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Ar putea să existe o soluţie prin care să dăm 

satisfacţie tuturor şi să respectăm şi legea. Dacă la semnarea contractului nu pot participa 

consilierii, pot participa la etapele premergătoare. Adică la întâlnirile cu asociaţiile de 

locatari, măsurarea materialelor din subsol care urmează să fie evacuate şi aşa mai 

departe. Deci, pot fi prezenţi consilierii şi în felul acesta este logic ca lumea să înţeleagă 

că aceste sprijine vin şi din partea Consiliului, nu numai din partea Primăriei. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Dacă mai sunt discuţii? Supun la vot. Cine 

este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Statului de Funcţii 

pentru Aparatul de specialitate al Primarului Municipiului Giurgiu şi Direcţia 

de Evidenţă a Persoanelor Giurgiu 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a 

funcţiilor publice pentru Aparatul de specialitate al Primarului municipiului 

Giurgiu şi direcţiile din subordinea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind constatarea dreptului de proprietate 

privată a unui teren, situat în intravilanul Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 

publică cu strigare a unui spaţiu disponibil excedentar situat în incinta Liceului 

Tehnologic „Ion Barbu” din Giurgiu 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită a terenului în suprafaţă de 348,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu, 

strada Grasse, nr.4, către Mitropolia Munteniei şi Dobrogei - Episcopia 

Giurgiului 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Eu nu ştiu care sunt problemele cu terenul acesta şi 

cu Episcopia Giurgiului, dar sunt obligat moral faţă de lucrurile care se întâmplă în 

momentul ăsta în România. Domnule primar, vă fac o propunere pentru viitor, chiar şi 

viceprimarilor şi mai ales domnului Vladu care este în conducerea Episcopiei Giurgiu. 

Propunerea este, domnule primar, chiar dacă spitalul judeţean este sub tutela Consiliului 

Judeţean, trebuie ajutat spitalul din Giurgiu. Ajutând spitalul, ajutăm oamenii din 

Giurgiu, fiindcă avem un spital, cu iertare să-mi fie, deplorabil. Poate să spună şi doamna 

director, nu cred că sunt probleme care merg pe bandă rulantă, aşa. Am ferma convingere 

că se loveşte de foarte multe probleme şi mai sunt copii în acest municipiu. Şi domnilor 
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consilieri şi participanţi la şedinţă, dacă o ţară nu are istorie, sănătate şi educaţie, nu 

înseamnă nimic. 

Vă rog mult de tot, să lăsăm la o parte datul banilor pe bandă rulantă bisericilor şi 

ocupaţi-vă mai mult de educaţie şi de sănătatea oamenilor din Giurgiu. Lăsaţi pe aceşti 

excroci de popi… 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Vă rog! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Nu facem campanie electorală în bisericile din 

municipiul Giurgiu. Se ştie foarte bine şi îl nominalizez pe domnul Vladu. Nu facem aici 

campanie electorală pe banii Consiliului Local! Daţi la biserici să ne promită că ne pune 

primar în Giurgiu. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Domnule Dinu, vă rog! 

Domnul consilier Măroiu Marian: Lăsaţi-l să vorbească! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Vă rog mult de tot! Râdeţi, dar râdeţi fals! Ascultaţi 

la mine. Ştiţi ce faceţi? Respingeţi adevărul, ascultaţi la mine! Eu nu sunt clovn să râdeţi 

dvs. de mine. Să vă fie ruşine la cei care aţi râs! Sunt lucruri deosebite în municipiul 

Giurgiu. Vreau să vă spun că sunt cenzurat de sus până jos şi nu sunt lăsat să vorbesc, 

fiindcă şi o parte din presă a dat-o la pace cu oamenii politici din Giurgiu şi nu scot la 

iveală adevărul. Vreau să vă spun un singur lucru domnilor: ocupaţi-vă de corupţii din 

Giurgiu, nu de Ionel Dinu! În afară de faptul că spuneţi că e traseist politic, nu aveţi să-l 

agăţaţi de nicăieri. Aveţi grijă de corupţii voştri din partidele pe care le reprezentaţi voi, 

ca şi presă. Vă mulţumesc, mult de tot! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Am să vă dau răspunsul fără prea multă patimă, 

domnule Dinu şi fără nici o implicare politică, nici de altfel şi nici un partipriu… 

Domnul consilier Dinu Ionel: Şi dvs. sunteţi cel care… în şedinţele de Consiliu şi 

beneficiaţi de faptul că aveţi o sală unde puteţi să ţineţi o conferinţă de presă. Atât! 

Degeaba! Păcat că un primar al municipiului Giurgiu nu se lasă voit de proprii cetăţeni 

care l-a ales. Îmi pare rău! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vroiam să vă spun şi până la urmă statutul acestui 

teren şi de ce este nevoie, de ce s-a cerut şi s-a solicitat. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Sunteţi un om credincios. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Acest lucru nu o să mi-l ia nimeni, credinţa în 

Dumnezeu nu o să mi-o ia nimeni. Prin hotărârea Guvernului din 2011 a fost aprobată 

transmiterea fără plată a unor imobile din domeniul public al statului în domeniul privat 

al acestuia şi în proprietatea unităţilor de cult deţinătoare, printre care şi imobilul din 

strada Grasse. Din toată perioada aceasta, au folosit acest teren. Adiacent terenului unde 

au imobilul au folosit în tot acest timp şi un teren rămas liber. Drept urmare, dumnealor l-

au folosit şi-l folosesc în continuare şi au venit cu solicitarea de a intra într-o formă de 

legalitate, de a-l folosi legal, că oricum îl foloseau.  

Pentru că nu s-a stabilit nici o retrocedare pe acel teren, s-au făcut măsurători 

cadastrale, s-a identificat că nu are proprietar, deci intră în… Şi mai devreme aţi aprobat 

trecerea în domeniul public al muncipiului Giurgiu în domeniul privat, îl dăm în folosinţă 

gratuită pentru că oricum îl foloseau. Nu este nici o formă de sprijinire sau de a lua un 

teren undeva şi a-l da bisericii sau Episcopiei sau Protoeriei Giurgiu. Era un teren pe care-

l foloseau, îl îngrijeau, dar nu aveau un document corect, legal. 
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Domnul consilier Dinu Ionel:  De ce nu aţi găsit o altă confesiune religioasă, 

conform legii cultelor din România, să beneficieze şi dânşii? Fiindcă vă spun domnilor, 

niciodată nu aţi aprobat nici un leu la nici o confesiune religioasă, decât la ortodocşi. Vă 

rog mult de tot şi alţii au dreptul să beneficieze de bani din cadrul Consiliului Local 

fiindcă în Giurgiu nu sunt numai ortodocşi, sunt şi alte confesiuni religioase: adventişti, 

penticostali, protestanţi, presbitarieni, luterani, greco-catolici, catolici. Domnilor, 

asculataţi la mine, nu vă bateţi joc de religie! Tot cu Isus Hristos şi cu Dumnezeu sunt. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: În primul rând aş vrea ca domnul Dinu 

să-şi păstreze un ton civilizat aici, în cadrul acestei şedinţe, fără să ţipe, fără să răcnească. 

Fiecare dintre noi putem să facem acest lucru şi ar fi un dezastru aici să ţipăm cu toţii. 

Vis-a-vis de acest material, domnule primar, eu aş vrea ca în momentul în care 

aprobăm aceste terenuri, că tot ce a cerut domnul Dinu, are dreptate. Tot ce au cerut, noi 

în general am dat, vis-a-vis de terenuri. 

 În centru, la Adormirea Maicii Domnului, acolo s-a pus o barieră pe acel teren, 

care a fost al Primăriei şi care putea fi utilizat de populaţie. Eu de mai multe ori când trec 

pe acolo şi văd bariera pusă,  maşini care stau atârnate prin toate părţile şi nu poate să 

parcheze acolo, nu e în regulă. Părerea mea este ca acea barieră s-o pună în momentul în 

care au nevoie, s-o utilizeze efectiv în ziua aia. Dar sunt puţine zile în general când popii 

utilizează acel teren. Rugămintea este să înţeleagă că noi le-am dat acel teren cu titlu 

gratuit, dar asta nu înseamnă că trebuie să facă şi un exces de proprietate că acum sunt 

proprietari şi să interzică accesul populaţiei municipiului Giurgiu pe acel teren. Cei care 

administrează, să lase cel puţin seara sau când e, să lase bariera ridicată în aşa fel încât să 

poată să-şi parcheze maşinile acolo. Vin cu maşinile şi le pun pe nu ştiu unde sau nu au 

unde să le pună. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Sunt proprietari pe acel teren? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Păi, nu! L-am predat cu titlu de 

proprietate către ei. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Când? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu ştiu. Rugămintea este să nu facă 

exces de acea barieră. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Şi s-o desfiinţeze. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Supun la vot.  

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu particip la vot.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? 

1 vot împotrivă (domnul Dinu Ionel). Abţineri?  

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea revocării articolului 1 din 

Hotărârea Consuiliului Local nr.195 din data de 29 noiembrie 2001 privind 

trecerea unor terenuri nerevendicate conform Legii Fondului Funciar, în 

domeniul privat al Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   
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Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a 

sumei de 6.600 lei, pentru achiziţionarea cadourilor oferite salariaţilor Direcţiei 

de Asistenţă Socială Giurgiu, în beneficiul copiilor acestora, cu ocazia 

sărbătorilor de iarnă – Crăciunul 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 8.000 lei, domnului Ioniţescu Paul din Giurgiu 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel:  Sunt de acord. Vă daţi seama că nu pot să mă opun, 

dar vreau să fac un apel la dvs.. Am înţeles că dintre noi a plecat, într-o altă lume, de 

apoi, unde o să cunoască alte taine ale cerului şi ale pământului, fostul nostru fotbalist – 

Corin. Rugămintea mea este să facem un proiect de hotărâre. Chiar dacă astăzi nu se 

poate în această şedinţă de Consiliu Local, probabil că la o şedinţă ulterioară, să acordăm 

un sprijin familiei dânsului. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Trebuie să avem o cerere. Pe această cale aş vrea, 

dacă cunoaşteţi membri ai familiei să facă o cerere. Este prima formă de a acorda un 

sprijin. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot. Cine 

este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 3.500 lei, domnului Crăciun Constantin din Giurgiu 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrarea 

societăţii GIURGIU SERVICII LOCALE S.A., a unui număr de 8 bănci, 110 

coşuri de gunoi stradale şi a 110 sisteme de prindere 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea Balanţei pentru Serviciul de 

apă şi canalizare în Municipiul Giurgiu şi a cotei pierderilor în sistemul de 

alimentare cu apă (producere, transport şi distribuţie), pentru 2015 - 2016 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul consilier Velicu Florian: Aş dori să se stipuleze că nu particip la 

dezbaterea şi votarea acestui punct. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 

publică deschisă cu strigare a unui teren ce aparţine domeniului public al 

Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 25: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei 

Contractului de asociaţiune în participaţiune nr.8.921/2007, încheiat între 

Municipiul Giurgiu şi Societatea Comercială TIPOGRAFIA KRONOS S.R.L 

Giurgiu 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei la  

Hotărârea Consiliului Local nr.204 din data de 30 august 2012, cu modificările 

şi completările ulterioare, privind numirea reprezentanţilor Consiliului Local al 

Municipiului Giurgiu, în Consiliile de Administraţie şi în Comisiile de Evaluare 

şi Asigurarea Calităţii Educaţiei, ale unităţilor de învăţământ preuniversitar de 

stat din Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord de 

Parteneriat între Municipiul Giurgiu, Grădiniţa cu program prelungit „Căsuţa 

Fermecată” şi Şcoala Gimnazială nr.5, în vederea derulării activităţilor 

proiectului „Inocent în lumea celor mari” 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 28: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local nr.478 din data de 19 decembrie 2013 privind aprobarea 

taxelor speciale anuale pentru funcţionarea Serviciului Voluntar pentru Situaţii 

de Urgenţă 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind constatarea încetării mandatului de 

director general şi a calităţi de membru în Consiliul de Administraţie al 

Societăţii Comerciale Administraţia Zonei Libere Giurgiu S.A., a domnului Cuc 

Alexandru Răzvan 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel:  Nu vă grăbiţi! Eu zic să amânăm punctul acesta. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Intră în incompatibilitate. E numit deja, trebuie. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Colegul are dreptate, în condiţiile în care 

primul ministru şi-a dat demisia… 

Domnul consilier Velicu Florian: Votăm ce avem pe ordinea de zi. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Se constată încetarea mandatului în baza unei 

cereri a persoanei în cauză. Despre ce discutăm noi aici? 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Supun la vot. Cine este pentru? 20 voturi 

pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 30: proiect de hotărâre privind constatarea încetării mandatului de 

împutrenicit al S.C. Administraţia Zonei Libere Giurgiu S.A. în Adunarea 

Generală a Acţionarilor a societăţii GIURGIU SERVICII LOCALE S.A., a 

domnului Cuc Alexandru Răzvan 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel:  Următorul director, în ce bază se numeşte. Noi sau 

A.G.A.? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: A.G.A. care va trebui să supună spre 

aprobare la Consiliul Local. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Va face obiectul unui alt proiect de hotărâre. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Având în vedere că această societate 

prin structura de legislaţie şi ce se întâmplă, că practic e o Zonă Liberă care nu mai are 

nici un fel de facilităţi. Noi am oferit o singură facilitate. Eu zic că e bine să turaţi un pic 

motoarele pentru numirea unei persoane competente pe acest subiect, să veniţi cu 

hotărârea pentru că dacă merge în continuare în simitreie cu o supravieţuire, nu e în 

regulă pentru că acolo trebuie cineva care trebuie să ia decizii ferme. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, există o hotărâre de Consiliu 

Local şi dvs. ar trebui să ştiţi foarte bine de acest lucru, în care se împuterniceşte primarul 

să numească în funcţiile de conducere ale societăţilor din subordinea Primăriei până la 6 

luni, temporar, o persoană pe care consideră primarul. Deci, vom avea, domnule consilier. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, eu ziceam să nu faceţi 

exces de aceste 6 luni. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu! 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Să numiţi un director pe o lună, două 

luni, cel mult. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Exces este dacă depăşesc. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Supun la vot. Cine este pentru? 20 voturi 

pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 31: proiect de hotărâre privind constatarea încetării mandatului de 

împutrenicit în Adunarea Generală a Acţionarilor a Societăţii Comerciale 

Administraţia Domeniului Public şi Privat Giurgiu S.A., a domnului Cuc 

Alexandru Răzvan 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 32: proiect de hotărâre privind aprobarea apartamentării construcţiilor 

ANL, blocurile 1, 2 şi 3 din ansamblul 44 apartamente, situate în intravilanul 

Municipiul  Giurgiu 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar Parohiei „SF. ŞTEFAN” 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Am auzit în sală că nu se cunoaşte această parohie. 

Parohia a fost înfiinţată în urmă cu 3-4 ani. Este vorba de cartierul Obor. Pe strada Pictor 

Andreescu, un cetăţean a pus la dispoziţie, gratuit, o suprafaţă de teren şi preot este 

părintele Bufnea Andrei junior. În urmă cu câteva luni, 4-5 luni, a primit un sprijin 

financiar de la Consiliul Judeţean pentru a demara construcţia unei biserici. Piatra de 

temelie fusese pusă în urmă cu mulţi ani şi s-a demarat acest proiect. Noi am considerat, 

dumnealor au cerut 70 de mii de lei, am considerat că nu are cum să folosească aceşti 

bani până la sfârşitul anului şi drept urmare, am venit în faţa dvs. cu o sumă de 35 de mii 

de lei ca să cumpere material să ridice biserica. Nu este o biserică foarte mare. Cu sume 

mici se va finaliza foarte repede şi vor beneficia şi cetăţenii din acel cartier de o biserică, 

nefiind obligaţi să meargă tocmai unde erau arondaţi, până la cimitirul Sf. Gheorghe Nou. 

Erau arondaţi unei biserici din cadrul unui cimitir. Nu era normal ca să-şi facă nunţile, 

botezurile într-un cimitir. Drept urmare, ca decizie, e o decizie bună de a fi o biserică în 

acel cartier şi sărman şi la margine de oraş şi efortul nostru nu este foarte mare, este 

pentru realizarea acelei biserici. Eu ştiu că domnule Dinu, când o să se mai facă o biserică 

a unui alt cult religios sau a unei confesiuni religioase, o să fim alături, domnule Dinu şi 

de solicitarea aceasta. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnilor, în România la ora actuală sunt 18025 de 

biserici şi 425 de spitale. Este o tragedie! O să ajungem într-o situaţie fără precedent, ca 

fiecare enoriaş să aibă biserica proprie, dacă încercăm în continuare să perpetuăm sume 

de bani pentru Episcopia de la Giurgiu. Fac apel la episcopul de Giurgiu, domnul 

Ambrozie, vreau să-i înmân o cerere din partea Mişcării Populare pentru a candida la 
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funcţia de primar al municipiului Giurgiu, că tot construieşte în Giurgiu acesta, măcar să 

beneficieze un partid politic. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: La acest punct am discutat şi mi s-a 

prezentat de către executivul dvs. că o dărâmaţi o biserică. Aceea care este consturită 

lângă domniul public, acolo lângă gară. E o biserică care am înţeles că nu are autorizaţie 

de construcţie, nu are nimic. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu demarăm noi procedura. Noi am făcut tot ceea 

ce trebuia făcut să intre în legalitate. La Giurgiu Nord, pe un teren public al 

municipalităţii şi o jumătate de teren al Gării de Nord, al S.N.C.F.R. – Divizia 

Patrimoniu,  s-a ridicat din construcţie uşoară, o biserică a unui cult recunoscut, 

nerecunoscut, e mai greu să….  În acest moment, noi le-am pus în vedere să intre în 

legalitate. Ca să intre în legalitate, din momentul în care dumnealor deja au realizat o 

construcţie, ca să intre în legalitate se face doar prin hotărâre judecătorească. Dacă nu s-

au îndeplinit procedurile de autorizare până la începerea construcţiei, nu se mai poate 

face. Noi am cerut instanţei să-şi spună cuvântul vis-a-vis de acest punct de vedere. În 

funcţie de ce se va stabili, dacă instanţa stabileşte să intre în legalitate, să facă expertiză, 

să facă tot ceea ce trebuie, atunci vom vedea ce decizie se va lua. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Am înţeles că e în demolare. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu e în demolare. Nu ai cum să intri în demolare 

atâta timp cât nu ai o hotărâre judecătorească definitivă. 

Domnul secretar Roşu Petre:   E în procedură. 

Domnul primar Barbu Nicolae: E în procedură de intrare în legalitate. 

Domnul consilier Ilie Clement:  De 3 ani şi jumătate, comisia din care şi eu fac 

parte, am fost alături la nevoile bisericii şi cu eforturi din partea executivului, i-am ajutat 

atât cât s-a putut. Că nu au fost toate sumele, este foarte adevăra, însă constat cu tristeţe 

că a devenit un mod de corespondenţă între Episcopie şi Consiliul Local, respectiv 

Primăria Giurgiu, care trimit câte o adresă în care solicită ajutor financiar. Este foarte 

bine că am putut, mai ales prin Direcţia Econimică, să-i ajutăm. Însă, ca o constare 

proprie, sunt trist pentru că între Episcopie şi societatea  giurgiuveană, s-a creat ca în 

Fefeleaga…. Am constatat că între Episcopie şi mâna aceasta de giurgiuveni, s-a creat ca 

în Fefeleaga, un zid peste care, nimeni nu putem să ne apropiem prea mult de Episcopie, 

dar mai ales Episcopia care este în serviciul creştinului ortodox, faţă de noi. De ce spun 

asta? Îl văd foarte rar pe prea sfinţitul episcop Ambrozie, participând la viaţa grea a 

giurgiuvenilor, la evenimentele, fie ele culturale, fie ele, sociale sau de altă natură. 

Ştiu şi nu greşesc când spun că bisericile au subvenţie de la stat şi au posibilităţi de 

colectare de sume de bani. Constat că biserica, nu numai din Giurgiu, de peste tot din 

România au nişte surse de venituri. Sunt afişate la intrările în sfintele biserici, nişte taxe 

care pentru giurgiuveni sunt extraordinar de mari. La o cununie se solicită taxă de 300 de 

lei, dar apogeul este la o înmormântare – 400 lei. Ori biserica nu vrea să înţeleagă nici 

durerea şi nici posibilitatea românului, giurgiuveanului, că la un astfel de necaz îi trebuie 

mai mulţi bani decât îi alocă statul. Îl rog pe prea sfinţitul Ambrozie să se apropie mai 

mult, nu de mine, de giurgiuveni pentru că au mai mult de câştigat. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Vreau şi eu să ridic o problemă legat de modul 

în care a înţeles să acţioneze biserica ortodoxă română, în urmă cu câteva zile, ţinând cont 
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de evenimentele prin care România a trecut şi care încă nu s-a încheiat. Evenimente 

tragice care au generat acele mişcări de masă de nemulţumire. Pentru acest fapt, la acest 

punct şi la nu ştiu câte puncte de acest gen de acum încolo, mă voi abţine până când 

biserica ortodoxă română nu înţelege să fie mai aproape de cetăţeni şi să reacţioneze şi să 

ajute pe cei care au nevoie de ajutor. Vă mulţumesc! 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot.  

Domnul consilier Vladu Alexandru: Eu nu particip la vot. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? 

1 vot împotrivă (domnul Dinu Ionel). Abţineri? 1 abţinere (domnul Velicu Florian). 

 

Punctul 34: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită a unui teren în suprafaţă de 17,00 mp.,  către WIROM GAS S.A., în 

vederea executării unui branşament şi a unei staţii de reglare măsurare gaze 

naturale 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 35: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a 

sumei de 1.300 lei, pentru achiziţionarea cadourilor oferite salariaţilor Centrului 

Cultural Local „ION VINEA” Giurgiu, în beneficiul copiilor acestora, cu ocazia 

sărbătorilor de iarnă - CRĂCIUNUL 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 36: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de 

Venituri şi Cheltuieli pe anul 2015, al societăţii GIURGIU SERVICII LOCALE 

S.A. 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, dacă ne puteţi face 

câteva referiri la Giurgiu Servicii Locale, de situaţia lor financiară. În mod normal, noi 

aveam în fiecare şedinţă, vă amintiţi şi dvs., fiecare societate comercială îşi prezenta la 

sfârşitul perioadei, îşi prezenta lunar, situaţia financiară şi îşi prezenta cum stau ei cu 

datoriile şi celelalte. Văd că nu s-a mai practicat acest sistem şi sigur că în momentul de 

faţă trăim în ceva, într-un vid. Rugămintea totuşi, domnule primar, ca lunar, aceste 

societăţi la care Primăria este acţionar, să prezinte care este situaţia financiară a fiecărei 

societăţi: datorii, cât are impozit pe profit şi celelaltele care le are la momentul… 

Domnul primar Barbu Nicolae: V-aş da un răspuns, dar cred că sunteţi într-o mică 

eraoare, dvs.. Aceste societăţi nu se subordonează Primăriei, se subordonează dvs., 

Consiliului Local. Cereţi-le domnilor consilieri! Sunteţi membri în Consiliile de 

Administraţie, nu, în A.G.A.. deci, aveţi dintre dvs. reprezentanţi acolo. Cereţi-le prin 

reprezentanţii dvs. în A.G.A., să ia măsurile acestea, să vină să informeze. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, aici erau prezentate 

Consiliului Local! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu nu am competenţe în societăţile Primăriei ca să 

le cer. Dvs. sunteţi acţionari acolo! Prin consilierii care sunt, supuneţi-le: lunar, că au 

puterea aceasta, aduceţi în Consiliul Local. Dvs. aveţi puterea aceasta de decizie! 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, eu vă promit solemn 

că la următoarea şedinţă fac un proiect de hotărâre. 

Domnul primar Barbu Nicolae: E decizia dvs.! Dar nu trebuie un proiect de 

hotărâre. Întrebaţi-i, că sunteţi acţionari! Nu e Primăria acţionar, este Consiliul Local. 

Dvs. sunteţi acţionari! Cereţi-le! 

Domnul consilier Velicu Florian:  Dacă în momentul de faţă, noi, consilierii 

solicităm explicaţii, de ce a fost necesar acest demers din partea G.S.L.? Cine ne dă 

aceste explicaţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Directorul. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Asta pe de o parte, pe de altă parte, nu ştiu cine 

este în momentul de faţă în Adunarea Generală la G.S.L.. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Eu sunt. 

Domnul consilier Velicu Florian: Eu nu sunt în nici un fel de A.G.A., în nici un fel 

de, după cum ştiţi, în nici un fel de comisie, că aşa vrea domnul primar, dar în fine… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Iarăşi greşiţi dacă faceţi aluzie la mine. Domnule 

consilier, aţi făcut un caz din numele primarului şi din persoana mea. Eu nu am nici o 

treabă, nu eu propun. 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule preşedinte, i-aţi dat cuvântul domnului 

primar? Eu am spus că vreau explicaţii de ce a fost necesar acest demers din partea 

G.S.L., această adresă către Consiliul Local. 

Doamna Caramihai Liana: Procesul a fost demarat pentru faptul că pentru 

serviciile pentru care Primăria are, Consiliul Local a delegat serviciile societăţii, 

contractul cu Primăria se derulează în baza contractelor de servicii pe fiecare serviciu 

delegat. Având în vedere că de la începutul anului aceste contracte nu au avut valoarea 

integrală pentru acoperirea întregii activităţi, pentru că a depins şi de bugetul disponibil al 

Primăriei. Pe parcursul anului, în funcţie de necesităţile apărute s-au solicitat suplimentări 
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de contracte de prestări de servicii pe care Primăria le-a şi aprobat. Deci, valoarea 

contractelor de prestări de servicii în timp, contractele de prestări de servicii depăşeau 

bugetul aprobat şi atunci a fost nevoie de o punere de acord a valorii contractelor cu 

indicatorii din buget. Asta s-a întâmplat! 

Domnul consilier Velicu Florian: Am înţeles că unele dintre contracte au fost 

amendate cu acte adiţionale şi în acelaşi timp am văzut că e vorba şi de o sumă care e 

necesară pentru acoperirea cheltuielilor cu salariile sau am văzut eu, eronat? 

Doamna Caramihai Liana: Pentru că în cursul acestui an au apărut nişte creşteri de 

salarii. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 37: proiect de hotărâre privind aprobarea anulării Anexei 6 la Hotărârii 

Consiliului Local a Municipiului Giurgiu nr.298 din data de 21 august 2015 

privind aprobarea tarifelor de prestări servicii practicate de către societatea 

GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 38: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului local 

de venituri şi cheltuieli pe anul 2015 şi a Listei de Investiţii aferente 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 1 

abţinere (domnul Velicu Florian). 

 

Punctul 39: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de 

împrumuturi interne pe anul 2015 şi a Listei de investiţii aferente 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  
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Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Să înţeleg că se modifică datorită că o să apară 

investiţii, nu? Atunci, explicaţi-mi şi mie. 

Doamna Ionete Ralica: Modificarea constă în apariţia unor noi investiţii. Suma de 

total aprobată pe bugetul de venituri este aceeaşi. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Dar şi investiţii. 

Doamna Ionete Ralica: Şi a listei de investiţii aferente. Deci, se rectifică lista de 

investiţii aprobată odată cu bugetul de împrumuturi. În ce sens? Se diminuează această 

listă pentru că se reaşează activităţile şi obiectivele pe această listă aprobată în funcţie de 

categoria economică, respectiv cheltuieli de investiţii, cheltuieli de capital sau cheltuieli 

curente. Pe total, nu se modifică. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Mulţumesc! 

Domnul consilier Velicu Florian: Eu aş dori o explicaţie un pic mai completă. De 

unde se iau bani şi unde se dau. 

Doamna Ionete Ralica: Banii sunt acolo. Bugetul nu se modifică, numai lista se 

diminuează. Este vorba de bugetul de împrumuturi unde sunt prinse toate proiectele 

aprobate de dvs. a se finanţa din contractele convenţiile de trezorerie. Deci, împrumut de 

Trezorerie, acele credite pe care le-am aprobat anul acesta şi sunt numai proiecte cu 

fonduri europene şi programe naţionale. Nu se modifică nici o sumă, ci pur şi simplu 

lista, pentru că nu toate categoriile de cheltuieli incluse în aceste proiecte faceau parte din 

categoria cheltuielilor de capital, de investiţii. Sunt şi cheltuieli curente care trebuie să 

facă parte din lista de investiţii. Deci e doar o reaşezare, o modificare a listei. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 1 

abţinere (domnul Velicu Florian). 

 

Punctul 40: proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 3.500 lei 

pentru achiziţionarea cadourilor oferite salariaţilor Direcţiei de Impozite şi Taxe 

Locale a Municipiului Giurgiu, în beneficiul copiilor acestora, cu ocazia 

sărbătorilor de iarnă - CRĂCIUNUL 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 41: proiect de hotărâre privind aprobarea contractării unui împrumut 

din vărsăminte din privatizare, înregistrate de Ministerul Finanţelor Publice în 

contul curent general al Trezoreriei Statului, în valoare de 4.500.000 lei, pentru 

finanţarea unor cheltuieli curente şi de capital pentru asigurarea furnizării 

energiei termice în sezonul rece 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul consilier Velicu Florian: Vreau şi eu să ştiu numărul exact al persoanelor 

care beneficiază în momentul acesta de încălzirea centralizată, asta una. Şi a doua 

problemă: care este cuantumul datoriei sau mai bine zis procentul datoriei pe următorii 

trei ani, adică pe 2016, 2017, 2018. Datoria publică mă înteresează. 

Domnul primar Barbu Nicolae: La ora actuală numărul celor care beneficiază de 

încălzire centralizată este aproape egal cu cel care beneficiază de încălzire cu surse 

proprii, deci aproape 5 mii şi ceva de apartamente. 

 În cel de-al doilea răspuns al dvs., m-aţi întrebat care este cuantumul, influenţa 

acestui proiect pe următorii trei ani? 

Domnul consilier Velicu Florian: Datoria publică mă înteresează la municipiu. 

Domnul primar Barbu Nicolae: A? Datoria publică? 

Doamna Cristea Ioana: Domnule primar, datoria publică este prezentată în situaţia 

anexată la punctul 2. Deci, la punctul 2 la situaţia privind datoria publică avem anul 2015, 

2016, 2017 şi 2018. Deci, poziţia 2, serviciul datoriei publice…. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Gradul de îndatorare este mult mai mic. 

Domnul consilier Velicu Florian: Gradul de îndatorare pe următorii trei ani. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Gradul de îndatorare este mult mai mic decât cel 

care l-am luat. L-am luat 34 şi  cred că nu depăşeşte 20-22. 17%, domnule consilier şi am 

luat 34. Acest proiect nu influenţează decât cu 3, nici cu 3 miliarde anual. 

Doamna Cristea Ioana: 4 miliarde în primii trei ani. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Pe an. Asta înseamnă 300 de milioane lunar. Dar 

să ştiţi, s-a discutat prea mult în şedinţa extraordinară. Să ştiţi că îndatorarea 

municipalităţii prin plata cu banul jos şi anul acesta şi anul viitor, este mult mai mare, 

domnule Velicu, decât această eşalonare a situaţiei grea şi imprevizibile pe care am 

moştenit-o la SCUT. În vară am aflat că dumnealor au o problemă, GEP-ul cu SCUT-ul 

vechi şi când am spus că vom găsi soluţii, am găsit soluţii. Nu lăsăm oraşul în frig. E o 

soluţie! Şi cu asta m-am oprit.   

Domnul consilier Velicu Florian: Având în vedere că este vorba de un proiect atât 

de important şi care implică un număr destul de important de persoane din Giurgiu care 

sunt racordate la acest sistem de încălzire…. Totuşi este destul de important numărul 

acestor persoane, e clar că nu ne putem opune în momentul de faţă. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Nu e o sumă mare. V-am mai spus de multe ori. 

Raportat la cât dăm la biserici într-un an de zile, e o sumă infimă. Să ne interesem întâi de 

populaţie şi după aia de popi. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot. 

Domnul Cepraga Sorin Cornel şi domnul Cartojan Dan Liviu nu votează. Cine este 

pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 42: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru obiectivele - Modernizare reţele de transport agent termic şi 

instalaţii de alimentare cu energie termică - sistem de dispecerizare (SAGET) şi 

Modernizare reţele de transport agent termic şi instalaţii de alimentare cu 

energie termică - zona Parc Alei - zona Bulevardul 1907 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, eu nu am participat la 

acest material. E un material important şi eu nu pot să particip la vot pentru că trebuia 

materialul prezentat înainte, a fi discutat, a fi însuşit de toţi consilierii după discuţiile în 

comisii. Nu poate să vină peste noapte un asemenea material. Deja e obligatoriu, domnule 

primar, toate materialele importante să fie comunicate în termen util ca să luăm la 

cunoştinţă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, domnule consilier, aveţi dreptate până la un 

punct. Ştiţi că îmi place să vă dau dreptate, când aveţi dreptate. Pentru acest punct, s-a 

constituit comisia de buget înainte de şedinţă. Au luat, au studiat, pentru că materialul are 

două zile de când este pe tabletă. Deci, aveaţi posibilitatea să-l studiaţi, ca toate celelalte 

materiale. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, e vorba de o 

săptămână care e obligatoriu să fie… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Când vii şi aduci, poţi să susţii în cadrul 

Consiliului. Noi am mers mai mult şi am zis ca să se facă şi comisia. Drept urmare, a 

existat şi acest aviz al comisiei. Este vorba despre o oportunitate pe care o avem în acest 

moment. Avem economia aceasta de bani de la buget. În urma licitaţiilor a existat o 

economie de bani. Aceste lucrări, noi am aprobat în urmă cu două săptămâni strategia. 

Imediat a trebuit să facem aceste studii. Să le aprobăm, să luăm avizul pentru lucrările 

respective de la minister. Acum, noi trebuie să aprobăm indicatorii ca să dăm drumul la 

licitaţii şi să mai avem timp până la sfârşitul anului să le şi terminăm. Drept urmare, 

timpul e foarte scurt şi vă rog, atunci când intervine, şi aţi înţeles dintotdeauna, că atunci 

când a fost o necesitate într-un termen scurt, aţi răspuns pozitiv şi aţi aprobat chiar dacă 

au documente mai importante şi mai stufoase. Pentru că nu face nimeni şi vă mai repet o 

dată, în acest moment nu face nimeni o mişcare greşită, ar fi ilogic. 

Domnul consilier Velicu Florian: Nu vreau decât să ating un singur aspect. Această 

modernizare a sistemului centralizat de încălzire, cel puţin de câţiva ani de când sunt eu 

în Consiliu, se tot discută, se tot discută. Se investesc sume de miliarde, de multe miliarde 

şi totuşi avem aceste probleme cu încălzirea centralizată. Rugămintea mea este la cei 

responsabili să fie mult mai atenţi cu modul în care gestionează aceste situaţii şi să 

încercăm, eu sper să şi reuşim într-un viitor nu foarte îndepărtat, să rezolvăm odată 

această problemă, pentru că nu se poate merge cu împrumuturi şi împrumuturi, în 

continuare. Situaţia ştim foarte bine, împrumuturile generează la rândul lor alte probleme. 

Avem proiecte pe bani europeni care trebuie cofinanţate şi s-ar putea să avem probleme 
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cu cofinanţarea acestora. Deci, lucrurile sunt clare. Giurgiu nu arată atât de bine pe cât 

unii pretind şi din punctul acesta de vedere trebuie să rezolvăm odată situaţia şi să 

încercăm să gestionăm mai bine banii publici. Mulţumesc! 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot. Cine 

este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 1 abţinere (domnul Spoială Slav 

Gheorghe). 

 

Diverse: 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Conform legii 215 ştiu că primarul dă atribuţiuni prin 

dispoziţie celor doi viceprimari. Am o rugăminte la dvs., domnilor viceprimari, la 

următoarea şedinţă de Consiliu Local, vreau rapoartele dvs. de activitate şi chiar vreau să 

le bag în dezbaterea şedinţelor de Consiliu Local. Şi mai vreau un lucru: şi dispoziţia 

ataşată la raport, semnată de domnul primar. Să vedem ce se întâmplă? 

Şi mai vreau rapoarte din partea tuturor directorilor din cadrul Primăriei şi mai 

vreau rapoarte şi din partea directorilor societăţilor comerciale. Şi vă rog mult de tot, nu 

râdeţi domnule Spoială, am o mare rugăminte la dvs.: să nu mai îndrăzniţi o dată să mă 

întrerupeţi prin zâmbetul ăla al dvs.. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Am înţeles, domnule consilier! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Făceţi-vă timp domnilor să dezbatem aceste rapoarte, 

că sunt foarte importante! Vă mulţumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Dinu o să vă dau răspunsul. Tot ce aţi 

cerut dvs. vis-a-vis de persoanelor, directorilor, viceprimarilor, fac parte din aparatul 

propriu al primarului. Drept urmare, orice solicitare mi-o adresaţi mie, şi eu vă voi da 

răspunsul. Mi se pare normal să-mi asigur şi să-mi ocrotesc şi să am grijă de salariaţii din 

subordinea mea şi să dau eu toate răspunsurile care trebuie date, nu lăsându-i pe ei.  

Partea de viceprimari, eu zic că am rezolvat-o, partea cealaltă – dumnealor sunt şi 

consilieri şi mi-e greu să cred că poate să vă dea dvs., tot consilier. Aveţi aceleaşi drepturi 

aici. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Eu nu vreau să-i judec pe domnii, vreau să le scot în 

evidenţă activitatea dânşilor, fiindcă oraşul trebuie să ştie. Eu am venit în ajutorul dvs. să 

demonstraţi oraşului cât de competenţi sunt directorii din subordinea dvs. şi cât de 

competenţi sunt directorii de la societăţile comerciale. Eu asta am vrust să scot în 

evidenţă! 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Şi aşa s-a şi înţeles, domnule Dinu! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Consilierul local are dreptul să pună întrebări şi 

interpelări. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, aş vrea vis-a-vis de 

strada Gării. Faptul că în momentul de faţă jumătate din spaţii sunt închise, sunt în 

faliment, în lichidare, atestă că la vremea respectivă, decizia care s-a luat vis-a-vis de 

închiderea acestei străzi, nu a fost o decizie prea înţeleaptă. Timpul a demonstrat lucrul 

acesta. A persista în aceeaşi greşeală, eu zic că nu e în regulă. Eu am propus la vremea 

respectivă, de a face strada Gării să circule pe un singur sens, fie cu două semafoare, într-
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o parte să circule dus-întors sau un singur sens. Atfel, ca asta să-i dea o valoare 

economică, să aibă lumea de ce veni acolo şi cu ce veni. Deci, ăsta-i primul lucru. 

Al doilea lucru pe care îl vreau să vă întreb, vis-a-vis de Partizani sau nu ştiu cum 

este strada aceea, bulevardul Partizani, care nu este asfaltat, pe care se circulă groaznic. 

Cred că e strada cea mai surghiunită, am fost de vreo trei ori pe strada aceea, e cea mai 

surghiunită din Giurgiu. În capăt este asfaltată, care merge pe şoseaua Giurgiului, de 

acolo încoace, nu mai e asfaltată. Rugăminea mea este, să-mi daţi şi mie un răspuns, ce se 

întâmplă cu acea stradă. De ce s-a ajuns la forma aceasta?  

Domnul primar Barbu Nicolae: Vis-a-vis de strada Gării ca stradă pietonală. În 

acea stradă, nu numai decizia de a fi pietonală ar fi impedimentul în acest moment, ci 

faptul că s-a investit aproape 1 milion de euro în transformarea ei ca pietonală, în tot ceea 

ce s-a făcut acolo. De la iluminat, tot ce înseamnă drum şi care au fost făcute pentru 

această destinaţie – stradă pietonală. Adică, infrastructura este subţirică, tot sistemul 

pluvial este impropriu transportului cu mijloace de transport pentru această stradă. Sunt 

nişte rigole din tablă. Le-aţi văzut, că deja pe unde s-a dat drumul pe Vasile Alecsandri, s-

au terminat. Aţi văzut că nu mai ţine carosamentul acolo pe acea bucăţică pe care am 

permis, tocmai ca să… Am permis la vremea respectivă ca să vedem ce se întâmplă. 

Ori, în acest moment decizia de a reveni la stradă circulată, la stradă circulată, este 

de a mai găsi surse financiare să dărâmăm tot şi să facem fundamentul acelei străzi. Nu 

ţine! Nu ţine acea stradă! Noi trebuie să mai investim acum încă 10 miliarde, 20 de 

miliarde, să excavăm tot, să facem fundamentul ca să poată să circule în continuare. 

Un alt punct de vedere, eu vă spun că acesta a fost şi motivul pentru care atunci 

când s-a făcut sondajul de opinie, cetăţenii au zis să rămână pietonală pentru că şi-ar fi 

dorit-o circulată. Dar au spus: domnule s-au investit mulţi bani şi acum iar băgaţi bani? 

Nu aruncăm banii pe fereastră! Drept urmare, chiar nu am o posibilitate ca să dăm 

drumul. Ştiu punctul de vedere, ştiu problemele celor de acolo. Ştiu că s-a terminat toată 

partea de comerţ în acea zonă. Tot comerţul s-a mutat în zona Mircea cel Bătrân. Oamenii 

au venit pentru că şi giurgiuvenii sunt comozi, vor să-şi lase maşina în faţa restaurantului, 

în faţa barului, în faţa cafenelei şi nu s-o lase un pic mai departe. Drept urmare, din 

această cauză, dar dacă lăsăm circulaţia fără parcare, e acelaşi lucru. Pentru că dacă lăsăm 

pe un sens şi el nu îşi lasă maşina acolo, tot nu va fi, nu vor rezolva ceva. Şi acum are 

posibilitatea s-o lase în parcare şi să meargă un pic pe jos. Aşa s-a obişnuit. 

În cel de-al doilea punct – strada Partizani, zilele acestea s-a dat sau urmează să se 

dea ordinul de începere a lucrărilor pentru schimbarea conductei sau conductă nouă de 

încălzire cu energie termică a oraşului. Deci, pe undeva pe la jumătatea străzii va trece o 

conductă mare, care va tăia strada în două. Acesta a fost unul din motive pentru care nu 

am putut s-o terminăm. Al doilea motiv este faptul că după ce am finalizat proiectarea, 

ne-am dat seama că această stradă nu are canalizare pluvială. Au canalizare pluvială doar 

extremităţile, 100 de metri dinspre 23 August, 100 de metri dinspre Gării. Nu are şi a 

trebuit să refacem proiectul, să refacem studiul geo, să facem tot ce ţine de acest lucru. S-

a finalizat totul, este urcată pe SEAP. Urmează ca în jurul datei de 20 noiembrie să fie 

licitaţia şi vor începe lucrările în iarna aceasta. Vom începe cu trotuare pentru că vrem să 

le mai dăm posibilitatea şi celor care nu au avut surse financiare, să-şi facă şi racordurile 

la apă şi la canalizare şi să-şi termine şi racordul la gaz, cei care nu şi-au pus, urmând ca 
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din primăvară să intrăm cu canalizarea pluvială sau dacă timpul permite s-o facem în 

această iarnă. Pănă la vară strada va fi asfaltată. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Pe Mircea cel Bătrân, poate o închidem 

periodic, nu tot timpul, sâmbătă şi duminica. 

Domnul primar Barbu Nicolae: O să modificăm, pentru că noi am dat o dispensă. 

Atunci când sunt condiţii meteorologice care permit situaţii de urgenţă, cod galben sau 

portocaliu de ploaie, de ninsoare, de îngheţ, să rămână deschisă. Acest lucru l-am 

transmis Poliţiei Locale. Trebuie să mai dăm o hotărâre de Consiliu să vedem cum 

stabilim. Iarna să n-o lăsăm, dar sunt şi zile plăcute şi iarna. Eu zic că în general ne-am 

coordonat: când a fost vreme urâtă am deschis-o, când a fost vreme frumoasă ca oamenii 

să meargă pe acolo. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Eu zic domnule primar că, e bine să 

încercăm totuşi cu strada Gării. Cum aţi spus, să fie doar un sens şi … 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Am înţeles! Vă mulţumesc! La punctul II al 

ordinii de zi avem: 

Analiza activităţii Direcţiei Poliţiei Locale a municipiului Giurgiu, pe trimestrul 

III 2015 

şi 

Informare referitor la anularea Ordinului Prefectului - Judeţul Giurgiu 

nr.310/24.07.2015 privind constatarea încetării de drept a mandatului de consilier local 

a domnului Velicu Florian, conform sentinţei civile nr.421CAF/27.10.2015, 

pronunţată de Tribunalul Giurgiu, 

pe care domnul secretar a anunţat-o deja la şedinţa extraordinară. 

Vă mulţumesc! Declar şedinţa închisă! 
 

Şedinţa se încheie la ora 12
52

. 
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